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 ترجمة الأمانة العامة للاتحاد البرلماني العرب 

 للاتحاد البرلماني الدول  145  العامة الـ الجمعية
  

 رواندا  ،كيغال
 2022 كتوبرأتشرين الأول/ 11-15 

 

 
  مشروع جدول الأعمال

 رؤساء المجموعات الجيوسياسية مع  جتماع مشترك ا
 ورؤساء اللجان الدائمة   

 

 16:30 ولغاية الساعة  14:30الساعة  من  ، تشرين الأول/أكتوبر   11 ، الثلاثاء
 (KCC)للمؤتمرات كيغالي  مركز  الطابق الأرضي،  ، MH2قاعة 

 
 .144أنشطته الرئيسية منذ الجمعية العامة ال ـ  بشأنرئيس  ال  من عرض مقدم .1

 

العامة ف   منذ   الرئيسية   م بشأن أنشطته  رؤساء المجموعات الجيوسياسية من    عرض مقدم  .2 نوسا دوا،   الجمعية 
 من الجمعية العامة ف كيغال.   المنتظرة والتوقعات  

  

اص للمساءلة الخجزء  للتقرير الأمين العام بشأن تنفيذ قرارات الاتحاد البرلماني الدول، والأعمال التحضيرية   .3
 الجمعية العامة ف كيغال.    ف

 

 مساهمة اللجان الدائمة ف استراتيجية الاتحاد البرلماني الدول.  .4
 

 . ما يستجد من أعمال .5



 

145th IPU Assembly 
 

Kigali, Rwanda 
11-15 October 2022 

 

 

E 
#IPU145 

 
 

Draft agenda 
 

Joint meeting with the Chairpersons of the Geopolitical Groups  
and the Presidents of the Standing Committees 

 
 

Tuesday, 11 October, 14:30 – 16:30 
Room MH2, ground floor, KCC 

 
 
 
1. Update by the President on his main activities since the 144th Assembly 
 
 
2. Update by the Chairs of the Geopolitical Groups on their main activities since 

Nusa Dua, and expectations from the Kigali Assembly 
 
 
3. Report of the Secretary General on implementation of IPU decisions, and 

preparations for the Special Accountability Segment at the Kigali Assembly 
 
 
4. Contribution of the Standing Committees to the IPU Strategy 
 
 
5. Any other business  


